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Rødøyprosjektet II - Rapport for perioden kv.4 2021 - kv.1 2022 

Rødøyprosjektet II er nå inne i siste fase av den opprinnelige prosjektperioden, og hermed legges det 
fram en aktivitetsrapport for perioden kv. 4-2021 – kv.1-2022.   

Det har i perioden vært avholdt 3 styringsgruppemøter.  Styringsgruppa har behandlet 20 saker i 
denne perioden.  (Vedlegg 1, 2 og 3 ) 

Referansegruppen har møttes en gang i perioden. Det har vært innkalt til referansegruppemøte i 
februar som måtte avlyses.  Nytt referansegruppemøte ble forsøkt avholdt på nytt i mars, men møtet 
ble besluttet ikke gjennomført da det var altfor få som møtte opp.  Det er satt opp et nytt møte 26. 
april.  Det er lagt ved referat fra møtet i november. (Vedlegg 4) 

Det er avholdt 4 møter i nettverket til lærerne som deltar i prosjektet. 

Det er ved årsskiftet levert framdriftsrapport til Norges Forskningsråd fra Nord Universitet (vedlegg 
5), og økonomirapport fra Rødøy kommune (vedlegg 6) i tråd med de kravene som foreligger. Det ble 
også levert en foreløpig rapport til Utdanningsdirektoratet i november 2021 (vedlegg 7). 

Alle innsendte rapporter er godkjent av de respektive instanser, og er lagt ved denne saken. 

Økonomien i prosjektet er god i den forstand at det er relativt stor andel prosjektmidler tilgjengelig 
til å styrke skolenes med utstyr og digitale læremidler.  Det er også mulig å bruke noe av disse 
midlene til kompetanseheving i undervisningspersonalet i løpet av 2022. 

Framdriften i forskningsdelen av prosjektet følger den oppsatte planen.  Endelig rapport fra 
forskningsarbeidet vil bli framlagt høsten 2022.  Det har i løpet av februar / mars vært gjennomført 
en undersøkelse blant elevene.  Resultater fra undersøkelsen og informasjon om forskningsarbeidet 
vil bli presentert i møtet.  

Rødøyprosjektet II har blitt kjent i flere kommuner som har ønsket å få informasjon om prosjektets 
formål og innhold.  Måsøy og Loppa kommuner var på besøk her i desember 2021. Da fikk de møte 
noen lærere som deltar i prosjektet, representanter fra Nord Universitet og oppvekstsjef.  Dette er 
kommuner som er inne i et prosjekt som heter «Kystbarna» og som er i gang med å utarbeide en 
oppvekstplan i sine kommuner. I tillegg har oppvekstsjef vært invitert til Gildeskål for å informere om 
prosjektet sammen med representant fra Nord U. 
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Rådmannens innstilling: 

Rødøyprosjektet II – rapport fra 4. kv. 2021 – 1.kv.2022 tas til orientering. 

 

Rødøy kommune, 06.04.2022 

 

Kitt Grønningsæter  
Rådmann Svend Leif Einvik 

 Oppvekst- og kultursjef 

Dette dokumentet er godkjent elektronisk og har derfor ikke håndskrevet signatur. 

 

Vedlegg: 

1 Vedlegg 1   

2 Vedlegg 2 

3 Vedlegg 3 

4 Vedlegg 4 

5 Vedlegg 5 

6 Vedlegg 6 

7 Vedlegg 7 

 

  

Bærekraftsmål 

 

En god utdanning er grunnlaget for å forbedre menneskers liv. For å nå 
bærekraftsmålene trenger vi en skole som viser hvordan verdens utfordringer henger 
sammen. Bærekraftig utvikling som tverrfaglig tema skal legge til rette for å forstå 
grunnleggende dilemmaer og utviklingstrekk i samfunnet, samt hvordan de kan 
håndteres. 
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Formannskapets behandling i møte den 20.04.2022:  

Rådmannens innstilling: 
Rødøyprosjektet II – rapport fra 4.kv. 2021 – 1.kv.2022 tas til orientering. 
  
Forslag fra Arne Tore Bang (SP): 

1. Som innstillingen 
2. Det er beklagelig at det etter snart fem års drift av prosjektet fortsatt refereres til utfordringer og bekymringer 

knyttet til:  
o Stabilt internett/fungerende teknologi 
o Støtte til elever med spesielle behov 
o Vikar i faglærers fravær 
o Manglende assistent i klasserommet 
o Informasjon til berørte interessenter i prosjektet 

Formannskapet kan ikke se at konkrete tiltak/løsninger på disse punktene er presentert slik at punktene kan 
ekskluderes fra listen over utfordringer/bekymringer. Klare planer og strukturer for dette burde så langt i prosjektet 
vært på plass. 
  
Forslag fra Inger Monsen (Ap/KrF): 

1. Som innstillingen 
2. Formannskapet ber om at tiltak og mulige løsninger på utfordringene/bekymringene fra referansegruppens 

møte 15.11.21 svares ut til kommunestyremøtet 28.04.22, om mulig. 
  
Ved votering ble først rådmannens innstilling og forslaget fra Arne Tore Bang (SP) satt opp mot hverandre. Rådmannens 
innstilling fikk en stemme (Inger Monsen (AP/KrF)) og falt. Forslaget fra Arne Tore Bang (SP) fikk fire stemmer (Bjørn 
Pedersen (AP/KrF), Arne Tore Bang (SP), Lars Petter Abelsen (AP/KrF) og Anniken Jensen Heen (RFL)).  
Deretter ble det votert over forslagene fra Arne Tore Bang (SP) og Inger Monsen (AP/KrF). 
 
Vedtak:  

1. Rødøyprosjektet II – rapport fra 4.kv. 2021 – 1.kv.2022 tas til orientering. 
2. Det er beklagelig at det etter snart fem års drift av prosjektet fortsatt refereres til utfordringer og 

bekymringer knyttet til:  
o Stabilt internett/fungerende teknologi 
o Støtte til elever med spesielle behov 
o Vikar i faglærers fravær 
o Manglende assistent i klasserommet 
o Informasjon til berørte interessenter i prosjektet 

Formannskapet kan ikke se at konkrete tiltak/løsninger på disse punktene er presentert slik at punktene kan 
ekskluderes fra listen over utfordringer/bekymringer. Klare planer og strukturer for dette burde så langt i prosjektet 
vært på plass. 
  
Mot to stemmer av Inger Monsen (AP/KrF) og Anniken Jensen Heen (RFL). 
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